
PROTOKÓŁ NR 3/07

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej,

które odbyło się 30 kwietnia 2007 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:15. Uczestniczyli w nim (załącznik nr 1):

Członkowie Komisji:

1. Henryk Płoński – Przewodniczący,

2. Tadeusz Bierowski,

3. Ewa Pędziwiatr.

Nieobecni usprawiedliwieni: Andrzej Machnica, Tomasz Nowicki.

Zaproszone osoby:

4. Mirosław Górecki – Burmistrz Miasta,

5. Irena Kawałek – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kowarach.

Porządek obrad:

1. Omówienie przeznaczenia budynku przy ul. Górniczej 25.

2. Wskazanie nowej siedziby MOPS.

3. Przedstawienie informacji dotyczącej osób objętych pomocą MOPS w 2006 roku (załącznik nr2).

4. Omówienie  wniosku  w  sprawie  zwiększenia  budżetu  na  pokrycie  kosztów  pobytu  mieszkańców 

Kowar w DPS (załącznik nr 3).

5. Sprawy różne.

Ad.  1  Burmistrz  poinformował  o  przeprowadzeniu  rozmowy  z  p.  Jackiem  Włodygą,  Starostą 

Jeleniogórskim, na ten temat – ustalono, iż w zamian za brak sprzeciwu Gminy na zbycie przez Starostwo 

budynku przy ul. Zamkowej, w którym mieściło się Przedszkole, Starostwo nie zaprotestuje, gdy Burmistrz 

podejmie decyzję o sprzedaży obiektu przy ul. Górniczej 25 na cele mieszkaniowe. Po dokonaniu jego wyceny, 

ogłoszony zostanie przetarg. 

Następnie Burmistrz omówił ofertę złożoną przez osobę zainteresowaną nabyciem tego budynku.

Ad.  2 Burmistrz  –  nawiązując  do  ustaleń  poczynionych  z  p.  Kopciem,  dotyczących  sprzedaży 

Inkubatora  Przedsiębiorczości  –  przedstawił  Członkom  Komisji  propozycję  odnośnie  przeniesienia  tam 

MOPS  oraz  Poradni  Psychologiczno-Pedagogicznej,  zaznaczając  jednocześnie,  że  Starosta  zapowiedział 

uiszczanie czynszu za pomieszczenia zajmowane przez tę drugą instytucję.

  P. Kawałek oznajmiła, iż razem z p. Pohoską, Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej, obejrzały 

wspomniany  budynek,  a  jako  że  spełnia  on  wymogi  dostępności  –  co  więcej  są  tam  warunki  do 

przechowywania żywności przekazywanej potrzebującym – uznały go za idealną siedzibę jednostek, którymi 

kierują.

  Burmistrz stwierdził, iż p. Kawałek będzie zarządzała wspomnianym obiektem.
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 Członkowie  Komisji  zaakceptowali  propozycję  Burmistrza  dotyczącą  umieszczenia  siedziby  MOPS  w 

Inkubatorze Przedsiębiorczości.

Ad. 3 P. Kawałek – po poruszeniu kwestii odnośnie obowiązku utworzenia przez Starostwo Ośrodka 

Interwencji  Kryzysowej  –  dokładnie  scharakteryzowała  osoby  korzystające  z  usług  świadczonych  przez 

MOPS.

Ad.  4  P.  Kawałek  –  omówiwszy  zasadność  wyrażenia  pozytywnej  opinii  w  tej  sprawie  – 

zapowiedziała, iż podejmie ten temat podczas najbliższej Sesji Rady Miejskiej.

Ad. 5 Ponadto dyskutowano o kwestiach dotyczących zalewu oraz nowopowstałych boisk.

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie o godzinie 17:50.

Protokołowała:                                                                                                   Przewodniczący Komisji

Sylwia Wątroba                                                                                               Zdrowia i Opieki Społecznej
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